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Protokoll fra styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2025 
 

Møtenummer:  5 - 2025 
Sted:   Teams 
Dato:   Tirsdag 10. juni 2025 
Tid:   Kl. 19.00 – 21.20 
Til stede:  Gry Høgberg, Silje Bjørgeengen, Håkon Eggen, Christine Hegstad, Josefine 

Andreassen, Kristian Fjeld, Keno Morales og Anne-Kristin Sollid. 
Forfall:  Anne Lene Strand Alme, Elisabeth Eldevik, Marit Tuv og Linn Dalheim 

   

Sak  Saksinnhold  Ansvar  

26-25 Referat og infosaker  
a) Referat fra styremøte 4-2025: Ingen merknader - godkjent 
b) Teamstilganger: Dette er nå ut til å være i orden.  

  
  

16-25 Styreinstruks – se vedlegg  
Vi beholder gjeldende instruks, uten endringer. Anne-Kristin oppdaterer 
med ny dato og publiserer på hjemmesiden.  

 
Anne-Kristin  

18-25 Fullmaktmatrise - Bank og Visma tilgang  
Matrisen ble oppdatert og vedtatt. Se vedlegg.  

 

20-25 Utvalg – Hvem fortsetter?  
RG/Gymhjul: Ingen endring 
Bredde; Hannah er ikke med videre. Det er et ønske om å utvide antall 

medlemmer for utvalget. Josefine videreformidler styrets tanker om dette.  
Turn: Ine er ikke med videre.  
Utdanning: Ingen endring. 
Utstyr og anlegg: Utvalget utgår. Hvert enkelt utvalg håndtere 
kretsens utstyr.  
Hederstegn: Ingen endring 
Troppsgymnastikk: Trude er ikke med videre. Vi har ett nytt 
medlem. Josefine sender kontaktinformasjon til Anne-Kristin.  
Para: Anne-Kristin tar kontakt med Johanna for avklaring.  
Opplandspokalen: Silje og Josefine står som kontaktpersoner på 
hjemmesiden til nytt styre er landet.  

 
 

 

Josefine/ 
Anne-Kristin  

21-25 Evaluering Opplandspokalen  

Josefine og Gry kaller inn til et felles møte, fortrinnsvis fysisk, for de 
involverte parter, inkludert Lillehammer, for evaluering og veien 
videre. Forslag til dato er helgen 30. – 31. august.  
Josefine booker lokaler for arrangementet i 2026. Disse kan 
avbestilles dersom det blir aktuelt.  

 
Josefine/Gry  

22-25 BKTS 2025  
Pins på lager: Biri får kjøpe kretsens lager av pins, som ikke lenger deles 
ut av krets, til halv pris. Dette gjelder 2., 4. og 6. gangs deltakelses pins.  
Representasjon: Christine og Josefine deltar fra krets og egen klubb. 
Christine står for den formelle åpningen og avslutningen. Det blir ingen fra 
kretsen som deltar på defileringen som krets.  
Skilt: Kretsen kjøpte inn skilt til alle klubber for et par år siden. De som har 
disse med, bruker de. De andre bruker kun fane.  
Utdeling av medaljer: Breddeutvalget står for dette. Alle med en 
tilknytning til krets, hjelper til.  

 
Christine/Josefine/  
Marit  
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Ledermøte/lagsmøte: Møtet utgår dersom ikke arrangør selv ønsker et 
slikt møte for informasjon til klubbene. 

27-25 Søknad om BKTS 2026 fra Alvdal 
Styret tildelte BKTS 2026, for klubber i tidligere Hedmark krets, til Alvdal IL 
gym- og turn. Anne-Kristin meddeler dette før helgens stevne. 

 
Anne-Kristin 

28-25 Arrangørguide turncuper – oppdatering 
Utkast til reviderte retningslinjer var sendt ut i forkant. Det er gjort endringer 
for å unngå avlysninger/skifte av arrangør/endret dato rett før oppsatt 
konkurransegjennomføring. Oppdaterte retningslinjer ble godkjent.  

 

29-25 Regnskap pr. mai 2025 
Det ble gjort en rask gjennomgang i møtet. Vi venter enda på en del bilag i 
forbindelse med Opplandspokalen.  

 

30-25 Kommende arrangement 
BKTS gjennomføres til helgen, se egen sak.  
Turn: Datoer og arrangører for høstens cuper er satt. Kretsdommerkurs for 
TK er gjennomført. Vi har nå 4 kretsdommere og 2 E-dommere (TK), i 
tillegg til en kretsdommer TM. Norgesfinalen er lagt til Narvik i november.  
RG: Det blir sommerleir i august. Invitasjonen er sendt ut.  
Gymhjul: Det blir felles samling med VOGTK, med Rygge som teknisk 
arrangør, 1. helg i oktober. 
Eurogym: Christine ønsker at IGTK skal ha en tropp på arrangementet i 
Italia i 2026. Hun har, på vegne av kretsen, meldt inn en forhåndsinteresse 
til forbundet. Hun kan ta på seg ansvar for en felles tropp og samlinger i 
forkant. Kretsstyret er positive til initiativet. De ønsker ikke at økonomiflyten 
skal gå gjennom krets. Styret er positive til at Vardal TF inviterer klubber i 
kretsen til å bli med deres tropp og vil bidra med økonomisk støtte, basert 
på kretsens budsjettrammer for Eurogym og eventuelt andre 
tilskuddsordninger i budsjettet. Kretsen deler gjerne informasjon via 
nyhetsbrev. Christine sender informasjon som skal ut i nyhetsbrev til Anne-
Kristin   

 

 
Keno 
 
 
 
Silje 
 
Christine/ 
Anne-Kristin 

  

31-25 Møteplan høsten 25  
Neste styremøte blir 3. september kl. 19-21 på Teams.  
Anne-Kristin utarbeider et forslag til øvrige møter for høsten 25 og sender 
dette til styret og utvalgsledere.  

 
Alle  

32-25 Eventuelt 
ALT-konferanse og ALT-ung: Konferansen er 7. – 9. november. Invitasjon 
publiseres denne uken. Alle i styret og utvalgsledere kan melde seg på, på 
kretsens regning (reise og opphold). Kretsen gir støtte til klubber som 
deltar, etter samme mal som i fjor, men i år også for ALT-ung. Den totale 
rammen blir da på kr. 3000 for inntil 10 deltakere på ALT og inntil 10 
deltakere på ALT-ung.  
Vedtak 2024: Styret innvilget støtte til inntil 10 deltakere fra klubber i 
kretsen, med kr. 3000 pr. deltaker. I utgangspunktet dekkes en pr. klubb. Er 
det færre enn 10 klubber som søker, kan flere fra samme klubb få støtte. 
Strategiseminar 20. – 21. september: Gry stiller for IGTK. Hver krets kan 
stille med to deltakere. Andre som ønsker å delta, gir tilbakemelding til Gry.  

 
Alle  

 

 

      Referent:  

      Anne-Kristin Sollid, organisasjonskonsulent  


